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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

3 juli 2018 

Ons kenmerk 

C2228346/4376630  

Uw kenmerk 

C2228346/4371549 

Contactpersoon 

K.F. (Klazien) Witteveen 

Telefoon 

(073) 681 22 61 

Email 

kwitteveen@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 15 juni 2018, ingekomen op 15 juni 2018, heeft u namens de PVV-

fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

 

1. Is het correct dat er tachtig hectare bos in Deurne gekapt gaat worden in 
opdracht van de Provincie en het waterschap Aa en Maas? Zo nee, waarom 
niet? 
Antwoord: Ja. Zie Ontwerp PIP/MER/projectplan Waterwet Leegveld,  

Deurne. GS hebben deze ontwerpen op 14 mei jl. vastgesteld, voor inspraak 

vrijgegeven en PS geïnformeerd met de ‘Statenmededeling Ontwerp 
inpassingsplan voor PAS-herstelmaatregelen ”PAS Leegveld, Deurne”: 
Vaststellen en vrijgeven voor zienswijzen 15 mei 2018, 

C2225759/4350046’.  
 

2. Is het correct dat het bos gekapt gaat worden als direct gevolg van 
Europese regelgeving? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Ja. Zie vastgestelde Natura2000 beheerplan en de PAS-

gebiedsanalyse. 

 

  

http://ruimtelijkeplannen.brabant.nl/?phID=A7774E2F-6CDE-4AA8-8F5C-5E369931C50C
http://ruimtelijkeplannen.brabant.nl/?phID=A7774E2F-6CDE-4AA8-8F5C-5E369931C50C
https://www.brabant.nl/-/media/c4a6c63615a34ee0984191f837f1ae23.pdf
https://www.synbiosys.alterra.nl/natura2000/Documenten/Pas/Vastgestelde%20gebiedsanalyses_18-12-2017/139-140_Deurnsche%20Peel%20en%20MP%20%20Groote%20Peel_gebiedsanalyse_15-12-17.pdf
https://www.synbiosys.alterra.nl/natura2000/Documenten/Pas/Vastgestelde%20gebiedsanalyses_18-12-2017/139-140_Deurnsche%20Peel%20en%20MP%20%20Groote%20Peel_gebiedsanalyse_15-12-17.pdf
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3. Deelt dit college de mening van de PVV-fractie dat dit een schoolvoorbeeld 
is van doorgeslagen Europese natuurregelgeving? En dat Nederland zo snel 
als mogelijk uit de EU moet stappen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee.  

 

4. Kan het college aangeven waarom bos minder waardevol zou zijn als 
natuur dan veenmossen? 
Antwoord: Zie Ontwerp PIP/MER/projectplan Waterwet Leegveld, Deurne. 

Hoogveengebieden kennen een hele unieke biodiversiteit, die niet goed met 

bossen is te verenigen. Het gaat daarbij naast veenmossen om een 

ecosysteem, met alle bijzondere flora en fauna die daar thuishoort.  

 

5. Kan het college aangeven of in het Leegveld opnieuw rigoureus bulldozers 
en graafmachines worden ingezet net zoals eerder in de Mariapeel, 
waardoor heel de bestaande natuur vernield wordt? 
Antwoord: Zie Ontwerp PIP/MER/projectplan Waterwet Leegveld, Deurne. 

 

6. Deelt dit college de mening van de PVV-fractie dat dit college wederom 
tekort is geschoten in de communicatie naar de Brabantse burgers? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee. Waterschap Aa en Maas heeft de leiding over het project. In 

het project is omgevingsmanagement en communicatie goed georganiseerd. 

Concreet zijn de volgende activiteiten ondernomen: 

 Er is een werkgroep ingesteld met onder andere bewoners, agrariërs en 

recreatieondernemers om de plannen voor te bereiden.  

 De bestuurders en het adviesorgaan ‘Integrale Gebiedscommissie 
Peelvenen’ worden regelmatig bijgepraat. De IGC bewaakt de afspraken 
die in het gebied gemaakt zijn. 

 Op 11 mei 2017, 14 december 2017 en 11 juni 2018) zijn 

informatiebijeenkomsten voor bewoners georganiseerd, waarvoor de 

omwonenden per brief zijn uitgenodigd.  

 Er zijn 2 informatieavonden voor de gemeenteraad van Deurne 

georganiseerd. 

 Er verschijnt regelmatig een digitale nieuwsbrief en er is een website 

(www.aaenmaas.nl/leegveld) waarop informatie over het project is te 

vinden. 

 Iedereen kan met vragen terecht bij de omgevingsmanager, die inmiddels 

tientallen keukentafelgesprekken bij de omwonenden heeft gevoerd. 

 Het waterschap heeft de lokale actiegroep “Het bos de klos” vóór de ter 
inzagelegging van PIP/MER/projectplan Waterwet benaderd en 

toegelicht, dat het verwijderen van de berkenopslag onderdeel uitmaakt 

van het project Leegveld. Ook hebben er 2 veldbezoeken plaats 

gevonden. Hierbij is onder andere afgesproken dat berken aan de rand 

van het natuurgebied niet worden verwijderd om vanuit het natuurgebied 

zicht op de A67 te voorkomen. 

http://ruimtelijkeplannen.brabant.nl/?phID=A7774E2F-6CDE-4AA8-8F5C-5E369931C50C
http://ruimtelijkeplannen.brabant.nl/?phID=A7774E2F-6CDE-4AA8-8F5C-5E369931C50C
http://www.aaenmaas.nl/leegveld
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7. Kan het college aangeven hoe zij de omwonenden betrokken heeft bij 
deze bomenkap? In hoeverre is er naar de omwonenden geluisterd? 
Antwoord: Ja. Zie antwoord op vraag 6. 

 

8. Bent u bereid om alsnog te stoppen met dit krankzinnige ‘natuurbeleid’? Zo 
nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. De natuurherstelmaatregelen zijn onderdeel van het 

Programma Aanpak Stikstof waarmee economische ontwikkelingsruimte 

beschikbaar blijft en ze zijn nodig om de Europese topnatuurgebieden in 

Brabant te kunnen behouden. Doen we niks, dan verdwijnt er een schat aan 

biodiversiteit en gaat de economische ontwikkelingsruimte ‘op slot’. Het is 

onze verantwoordelijkheid economische ontwikkeling mogelijk te blijven 

maken en om deze speciale gebieden te behouden en te versterken, ook voor 

toekomstige generaties. 

 

 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


